
Voorjaarsnota 2018 
  
Een voorjaarsnota met keuzes en ambities en een mooie doorkijk naar de toekomst. 
Deze nota geeft weer dat we in Duiven open staan voor vernieuwing. Voorgaande jaren moesten we 
noodgedwongen bezuinigen, momenteel is de reserve weer ruim boven de vast gestelde norm en 
zijn er mogelijkheden om enige ambities waar te maken. 
  
Ambities en het nieuwe beleid zijn ook een vertaling van het coalitie programma van Lokaal 
Alternatief, VVD en CDA, maar ook in het concept Raadsprogramma zijn ambities verwoord. 
  
Ambities kosten geld. De VVD kan zich in de meeste ambities vinden, in ons verdere betoog geven we 
aan welke keuzes wij willen maken. 
  
  
De meicirculaire pakt niet al te gunstig uit, echter is het ook belangrijk om de gestelde doelen te 
bereiken. De VVD kan dan ook instemmen met het voorstel om de mogelijke tekorten te dekken uit 
de algemene reserve. 
 
De verbouwing van de gemeentewerf kan worden gefinancierd met de opbrengsten van de verkoop 
van de werf in Westervoort. Dit is voor nu een prima oplossing, voor de VVD blijft het verplaatsen 
van de werf ook een optie. 
 
Ondermijning is iets waar we de laatste tijd meer mee te maken hebben. Wij moeten niet denken dat 
onze gemeente verschoond blijft van deze ellende. Het is dan ook goed dat Duiven hierop ageert.  
Wij ondersteunen dan ook de uitbreiding van een halve FTE. Wij zouden graag jaarlijks een update 
krijgen met wat er bereikt is en de doelen voor het komende jaar zijn. 
 
Het stimuleren van buurtpreventie initiatieven achten wij als vanzelfsprekend, de VVD is van mening 
dat met relatief weinig middelen dit succesvol kan zijn. Verschillende wijken zijn hier al een 
voorbeeld van. 
 
De gemeente Duiven heeft de deelname aan de veiligheidsmonitor in het verleden afgeschaft. Het 
gaf in verhouding tot de kosten te weinig nieuwe informatie. De gebiedsmonitor van de politie geeft 
wat ons betreft voldoende informatie. 
  
De dorpsplannen in Groessen en Loo en het wijkplan Duiven-West, maar ook mogelijk uit andere 
wijken geven duidelijk ambities weer. Willen wij de burgerparticipatie serieus nemen dan zullen we 
deze ambities ook waar moeten maken en daarvoor geld reserveren. Dit sluit aan op het College 
akkoord. Een goede begeleiding van de gemeente bij de nieuwe processen vinden wij een noodzaak. 
Dit uitdagende experiment willen wij graag een kans geven. 
 
Voor de burgerbegroting is een aanzienlijk bedrag opgenomen, daar staan we voor nu ook achter. 
Wel willen we een goede evaluatie om ook zo te beoordelen of dit een vervolg verdiend. 
 
 
Sinds enkele jaren is de gemeente verantwoordelijk voor de uitvoering van de WMO, de Jeugdwet en 
de Participatiewet. Als de gezondheid je in de steek laat willen wij dat iedereen de zorg krijgt die bij 
hem of haar past. De voorstellen van het college sluiten hierop aan. 
  
Als mensen zo lang mogelijk zelfstandig willen blijven wonen in hun eigen leefomgeving moeten ze 
daarvoor op onze ondersteuning kunnen rekenen. Vooral ook het onderwerp eenzaamheid dient 



onze aandacht te krijgen. Mantelzorgers moeten desgewenst door de gemeente worden bijgestaan 
in hun belangrijke werkzaamheden. 
 
Het college geeft aan dat zij de wens heeft te onderzoeken of diverse verenigingen en organisaties, 
welke nu op verschillende locaties gehuisvest zijn, te verplaatsen naar het leegstaande pand op het 
Eiland. De VVD kan hiermee instemmen.  
  
  
Inmiddels is wel gebleken dat het nieuwe Remigiusplein een schot in de roos is. We pleiten voor een 
snelle afronding van het Vitaal Centrum Duiven inclusief fase 4 en de verkoop van fase 2. 
Ondernemers zijn de motor van de economie. Nieuwe ondernemingen moeten alle kansen worden 
geboden en gestimuleerd worden om zich hier te vestigen. 
  
De gebiedsaanpak van de Rijksweg is een ambitie die we zeker moeten uitvoeren. Nu het centrum 
steeds meer vorm krijgt, moeten we ook de Rijksweg vanaf de Jumbo tot de Vergertlaan aanpakken. 
Er zijn wel veel kosten mee gemoeid, maar de aanpassingen zal de aantrekkelijkheid van het centrum 
ten goede komen.  
 
Ook de herinrichting van de parkeerplaats bij Het Raadhuis hoort daar bij. Tijdens de politieke avond, 
bij de behandeling van de schetsplannen, is door ons al aangegeven dat er bij de parkeerplaats en de 
woningen van "Klein Amerika" nog verbeteringen mogelijk zijn. 
De de aanpassingen van Regina Pacis met wooneenheden zijn goede ontwikkelingen. Daarnaast kan 
woningbouw in het centrumplan het gebied versterken. 
 
Appartementen voor ouderen zouden bij voorkeur in het centrum moeten worden gebouwd. Ook 
wordt in toenemende mate gevraagd naar levensloop-bestendige woningen, zodat dat de bewoners 
erin kunnen blijven wonen als hun levensomstandigheden veranderen. Woningbouw is overigens in 
de hele gemeente actueel, de VVD ziet dan ook graag dat het woningbouwprogramma sneller wordt 
opgepakt. Vandaar het mede indienen van het amendement. 
  
Een verdere wens om ook de Dorth tot Medlerstraat en Eltensestraat in de zelfde stijl aan te passen 
is een van die ambities die we graag realiseren. De VVD vindt dat dit plan snel geactualiseerd moet 
worden zodat we wellicht volgend jaar tijdens de voorjaarsnota daar een beslissing over kunnen 
nemen. Een motie hierover is al aangekondigd.  
  
De uitbreiding van 0,5 fte voor afvaltaken kunnen wij ondersteunen, zeker als dit ten goede komt 
voor de inwoners van Duiven. De kosten daarvan moet uit de afvalstoffenheffing komen. Een extra 
budget is niet nodig, omdat voorgaande jaren de afvalstoffenheffing te hoog was. 
  
Betreffende de plannen voor de fietstunnel in de Paralelweg zijn door de Gemeenteraad besluiten 
genomen waarbij een maximum investering is afgesproken. Wanneer de uitvoering binnen het 
budget mogelijk is ontvangen wij graag de nadere plannen. 
 
De parkeerplaats aan de Oostsingel moet nu echt aangepakt worden, de overlast is er nog steeds, 
minder dan voorheen, maar zeker niet verdwenen. De Duivense chauffeurs moeten wel een plek 
behouden voor zijn of haar vrachtwagen, daar kan deze parkeerplaats prima voor dienen. De 
gestelde oplossing is wat ons betreft te prijzig, het instellen van een parkeervergunning is wat ons 
betreft voldoende. Ook hiervoor dienen we mede een amendement in. Uiteraard is handhaving 
daarbij wel belangrijk zoals dit ook belangrijk is op de bedrijventerreinen waar we in het weekend 
veel vrachtwagens wild geparkeerd zien staan. 
 



Tenslotte willen wij het college meegeven dat we nog een belofte aan onze burgers in te lossen 
hebben betreffende de OZB. We hebben voorgaande jaren de verlaging van de OZB al ingezet, wat 
de VVD betreft zien we die trend zich in de komende begrotingen voortzetten. 
 
Rest ons de  Ambtelijke organisatie van 1 Stroom te bedanken voor hun inbreng en uitvoering van de 
voorjaarsnota. Wij wensen het college wijsheid bij de uitvoering van het nieuwe beleid en zien de 
resultaten hiervan in de begroting tegemoet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
  
 
 
 
 
 
 


